

СОДЕРЖАНИЕ

ТЕОРЕТИЧЕСКАЯ, ПРИКЛАДНАЯ И СРАВНИТЕЛЬНО-СОПОСТАВИТЕЛЬНАЯ ЛИНГВИСТИКА

<i>Абросимова Е. А.</i> Концептуализация мира растений в ветеринарной клинической терминологии	6
<i>Алексеев А. Б., Сорокина Э. А.</i> Дискурс смешанных единоборств в аспекте изучения мягкой силы	17
<i>Габец А. А.</i> Местоимение как параметр прагмалингвистической связности англоязычного экономического дискурса	33
<i>Диттрих А. Г.</i> Современные области прагмалингвистических исследований	42
<i>Дубровченко Е. М.</i> Реакции на изменение коммуникативной дистанции в англоязычном общении	53
<i>Липгарт А. А., Вишнякова Е. А., Самборук Л. А.</i> Языковая экономия в обучении английскому языку русскоязычной аудитории	63
<i>Николаева О. В.</i> Медианарратив «Азиатский Век» сквозь призму национальных нарративов Востока и Запада	73
<i>Филясова Ю. А.</i> Репрезентация эмотивных коннотаций английских новостных заголовков при переводе на русский язык	87
<i>Черкасова И. П., Черкасова А. С.</i> Кристаллизация аксиологических доминант <i>time</i> и <i>soulmate</i> в романе Р. Баха «Мост через вечность»	102
<i>Шестопалова А. М.</i> Определение типа субъекта в квазисубъектных моделях типа <i>Книга легко читается</i>	116
<i>Ярыгина Н. Ю.</i> Квантитативно-лингвистические характеристики публичных выступлений (на материале открытого экономического дискурса)	125

ЯЗЫКИ НАРОДОВ ЗАРУБЕЖНЫХ СТРАН (ГЕРМАНСКИЕ И РОМАНСКИЕ ЯЗЫКИ)

<i>Говорова Л. А.</i> Лингвокультурологические параметры идентичности пуэрториканцев	136
<i>Евсеева М. В.</i> Французские юридические неологизмы в смарт-контрактах	144
<i>Чеснокова О. С.</i> Песенный дискурс аргентинских футбольных болельщиков сквозь призму национальной идентичности	154
Памяти Новодрановой Валентины Фёдоровны	166

CONTENTS

THEORETICAL, APPLIED AND COMPARATIVE LINGUISTICS

<i>E. Abrosimova.</i> Conceptualization of the Plant World in Veterinary Clinical Terminology.	7
<i>A. Alexeyev, E. Sorokina.</i> Mixed Martial Arts Discourse in Connection with the Study of Soft Power.	17
<i>A. Gabets.</i> Pronoun as the Parameter of English Economic Discourse Pragmalinguistic Cohesion	33
<i>A. Dittrikh.</i> The Modern Fields of Pragmalinguistics Research	42
<i>E. Dubrovchenko.</i> Reactions to Changes in Communicative Distance in English Communication.	53
<i>A. Lipgart, E. Vishnyakova, L. Samboruk.</i> Linguistic Economy and Teaching English to Russian-Speaking Audience.	63
<i>O. Nikolaeva.</i> The “Asian Century” Media Narrative Through the Lens of National Narratives of the East and the West	73
<i>Yu. Filyasova.</i> Representation of English News Headlines Emotive Connotations in Russian Translations	87
<i>I. Cherkasova, A. Cherkasova.</i> Crystallization of Axiological Dominants Time and Soulmate in R. Bach's Novel “The Bridge Across Forever”.	102
<i>A. Shestopalova.</i> Defining the Subject in Quasi-Subject Constructions Such as Kniga Legko Chitaetsja.	116
<i>N. Yarygina.</i> Quantitative and Linguistic Characteristics of Public Speeches (Based on the Material of Economic Discourse)	125

LANGUAGES OF THE PEOPLES OF FOREIGN COUNTRIES (GERMANIC AND ROMANCE)

<i>L. Govorova.</i> Linguistic and Cultural Parameters of the Identity of Puerto Ricans.	136
<i>M. Evseeva.</i> French Legal Neologisms in Smart Contracts	144
<i>O. Chesnokova.</i> Song Discourse of Argentine Football Fans Through the Prism of National Identity	154
In memory of Valentina Fedorovna Novodranova	166